
 

 

 
 
 
 
Nr. 13/2025 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 21 februarie 2025, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, lipsind Ambrus 
Fruzsina, Buslig Kincső, Kiss-Bartha Annamária, Lakatos László și Tischler Ferenc. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 271/2025. Ședința se 
desfășoară online pe platforma ZOOM. 
 La şedinţă participă, conform legii: dl. Toth-Birtan Csaba și d-na Sztakics Éva-
Judit viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul 
general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Bună 
ziua. Salut cu drag pe toată lumea la ședință extraordinară din 21 februarie. Aș dori să 
începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. În 
cadrul Comisiilor de specialitate am auzit faptul că sunt asemenea situații. La fiecare punct 
să semnalați dacă vă aflați în această situație.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Eu, Zsigmond József aș 
semnala faptul că nu particip la deliberarea și la votarea punctului 1.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Nu 
am aprobat Ordinea de zi, vă rog să așteptați un pic. Toată lumea a avut la dispoziție toate 
cele 9 puncte. Dorește cineva să facă observații, propuneri în legătură cu acesta?” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Eu aș avea de propus un 
punct D1 care se referă la aprobarea participării Liceului Tehnologic „Puskás Tivadar” la 
proiectul de finanțare Pas către job. Vă rog să luați pe acesta pe Ordinea de zi. Mulțumesc 
frumos.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Bine. 
Alte propuneri? Nu, atunci vă rog să votați luarea pe Ordinea de zi a punctului D1, propus 
de către d-na viceprimar Sztakics Éva.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Csutak Tamás, József 



 

 

Álmos-Zoltán), luarea pe Ordinea de zi a punctului D1. 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Acum 
vă rog să votați Ordinea de zi în întregime. Dl. Cserey și dl. Keresztes sunteți de acord cu 
Ordinea de zi?” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Suntem de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Suntem de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Nu văd unde trebuie să 
votez, dar și eu sunt de acord.” 

Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Acum 
vă rog să semnalați dacă vă aflați în conflict de interese.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Am semnalat adineauri, dar 
semnalez și acum, că nu particip la deliberarea și la votarea punctului 1.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
„Czimbalmos Csaba la punctul 2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Jancsó Éva la punctul 7 nu particip la 
deliberare și la vot.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Atât? 
La punctele 1, 2 și 7 am semnalat. Să trecem la discutarea punctelor.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Proiectului 
tehnic de execuție pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare internat la 
Colegiul Național “Székely Mikó”, str. Gábor Áron nr. 18, municipiul Sfântu Gheorghe”, 
și modificării și completării HCL nr. 224/2022 privind aprobarea depunerii proiectului 
”Reabilitare și modernizare internat la Colegiul Național „Székely Mikó” str. Gábor Áron 
nr. 18, municipiul Sfântu Gheorghe” și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și 
completările ulterioare. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Sunt 
trei proiecte de hotărâri similare una după alta. Lucrările cuprind: reabilitarea termică, 
înlocuirea ferestrelor și a ușilor, refacerea acoperișului, reabilitarea instalației electrice, 
echiparea clădirii cu sistem de detectare și de alarmă a incendiului, implementare sistem de 
panouri fotovoltaice, implementarea sistemului de ventilare și toate cele trei sunt Proiecte 
tehnic și la fiecare voi spune valoarea. Valoarea totală a reabilitării internatului la Colegiul 
Național “Székely Mikó” este de 22.861.437,30 lei+TVA, din care valoarea eligibilă din 
PNRR este în sumă de 6.251.041,37 lei+TVA, iar valoarea cheltuielilor neeligibile sunt în 
cuantum de 16.610.395,93 lei+TVA.” 

 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
”Mulțumesc. Are cineva observații, luări de cuvânt, întrebări? Comisiile de specialitate au 
acordat aviz favorabil, au aprobat. Vă rog să votăm. Rog pe dl. Cserey și pe dl. Keresztes 
să voteze.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Da, suntem de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Zsigmond 
József), HOTĂRÂREA NR. 68/2025. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Proiectului 
tehnic de execuție pentru obiectivul de investiții „Amenajare curte și modernizarea clădirii 
instituției Școala Gimnazială Ady Endre”, și modificării și completării HCL nr. 147/2022 
privind aprobarea depunerii proiectului ”Amenajare curte și modernizarea clădirii 
instituției Școala Gimnazială Ady Endre” și a cheltuielilor legate de proiect, cu 



 

 

modificările și completările ulterioare. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Mulțumesc. Deci la 
reabilitarea totală a Școlii Gimnaziale Ady Endre este în sumă totală de 28.208.716,10 
lei+TVA. Suma care putem accesa din fondul PNNR este în sumă de 7.915.578,53 
lei+TVA, iar cheltuielile neeligibile sunt în cuantum de 20.293.137,57 lei+TVA. 
Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
„Mulțumesc. Comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil și acestuia. Are cineva 
observații, luări de cuvânt, întrebări? Dacă nu sunt, semnalez faptul, că eu nu votez, dar vă 
rog să votați. Rog pe dl. Cserey și pe dl. Keresztes să voteze.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord.” 
 Se votează cu 15 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Czimbalmos-Kozma Csaba), HOTĂRÂREA NR. 69/2025. 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic de execuție pentru obiectivul de investiții „Reabilitare termică și 
modernizarea clădirii instituției antepreșcolare în cadrul GPP Napsugár”, și modificării și 
completării HCL nr. 181/2022 privind aprobarea depunerii proiectului ”Reabilitare termică 
și modernizarea clădirii instituției antepreșcolare în cadrul GPP Napsugár” și a cheltuielilor 
legate de proiect, cu modificările ulterioare. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Deci valoarea totală a 
reabilitării grădiniței Napsugár este în sumă de 8.305.225,79+TVA, valoarea eligibilă din 
proiectul PNNR este în cuantum de 2.126.606,40 lei+TVA, valoare neeligibilă este în 
sumă de 6.178.619,39 lei+TVA. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
„Mulțumesc. Comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil. Dacă are cineva 
observații, luări de cuvânt, întrebări, să o facă acum? Dacă nu sunt, vă rog să votați. Rog pe 
dl. Cserey și pe dl. Keresztes să voteze.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și Cserey Zoltán este 
de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Keresztes László este de 
acord.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 70/2025. 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Proiectului 
tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de reabilitare termică la bl.18, sc. A, B, C str. 
Romulus Cioflec nr. 11”, și modificării și completării HCL nr. 422/2022 privind aprobarea 
depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor 
blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, 
apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor 
rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune 
socială, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. În 
fiecare caz depunem proiectele în cadul PNNR, aceiași axă, astfel nu este necesar citirea 
titlurilor. În majoritatea cazurilor este vorba de: izolarea termică a părții opace a fațadelor 
cu polistiren de 10 cm, izolarea termică peste ultimul nivel cu polistiren de 20 cm, izolarea 
planșeului deasupra pivniței, închiderea balcoanelor cu geam termopan, respectiv 
schimbarea corpurilor de iluminat cu unele cu eficiență ridicată, a scărilor și instalarea 



 

 

elementelor fotovoltaice necesare acestora. Închiderea balcoanelor este o excepție, dar o să 
semnalez unde da, și unde nu. În cazul de față este vorba de un bloc cu 60 de apartamente. 
Valoarea totală a lucrărilor este în sumă de 4.110.159 lei+TVA, din care 3.056.996 
lei+TVA este suma eligibilă și suma de 1.043.163 lei+TVA este valoarea neeligibilă.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Aici 
figurează închiderea balcoanelor?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Am spus, că în acest caz 
este.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Bine. 
Are cineva observații, propuneri, întrebări? Comisiile de specialitate au acordat aviz 
favorabil. Dacă nu aveți observații, vă rog să votați.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Cserey Zoltán este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 4.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 4.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 71/2025. 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Proiectului 
tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de reabilitare termică la bl. 20, sc. A, B str. 
Romulus Cioflec nr. 9”, și modificării și completării HCL nr. 422/2022 privind aprobarea 
depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor 
blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, 
apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor 
rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune 
socială, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În cazul de față este vorba 
de un bloc cu 40 de apartamente, la fel este figurează și aici închiderea balcoanelor. 
Valoarea totală este de 2.765.650 lei+TVA, valoarea eligibilă este de 2.047.843 lei+TVA, 
iar contribuția proprie este de 717.807+TVA.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Bine. 
Are cineva observații, propuneri, întrebări? Comisiile de specialitate au acordat aviz 
favorabil, au fost de acord și cu această propunere. Vă rog să votați.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Cserey Zoltán este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 5.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 5.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 72/2025. 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Proiectului 
tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de reabilitare termică la bl. 13, sc. A, B str. 
Crinului nr. 1”, și modificării și completării HCL nr. 422/2022 privind aprobarea depunerii 
proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor blocuri de 
locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, apelul de 
proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor rezidențiale 
multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune socială, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La fel este vorba de un 
bloc cu 40 de apartamente. Este inclusă și închiderea balcoanelor. Valoarea totală este de 
2.819.567 lei+TVA, valoarea eligibilă este de 2.052.765 lei+TVA, iar cheltuielile 
neeligibile sunt în sumă de 766.801 lei+TVA.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
”Mulțumesc. Comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil în unainimitate. Are cineva 
observații, propuneri, întrebări? Nu sunt. Vă rog să votați.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și Cserey Zoltán este 
de acord cu proiectul de hotărâre nr. 6.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 6.” 
 Se votează cu 15 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Csutak Tamás), 
HOTĂRÂREA NR. 73/2025. 
 PUNCTUL VII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic de execuție al obiectivului de investiții „Lucrări de reabilitare termică la 
bl. 33, sc. A, B, str. Romulus Cioflec nr. 10”, și modificării și completării HCL nr. 
422/2022 privind aprobarea depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru 
reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul 
PNRR, C5-Valul renovării, apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare 
energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse 
riscului de sărăcie și excluziune socială, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba de un bloc cu 
32 de apartamente. În acest caz nu este inclusă închiderea balcoanelor. Valoarea totală este 
de 2.556.095 lei+TVA. Valoarea maximă eligibilă este de 1.900.231 lei+TVA, iar valoarea 
neeligibilă este de 655.864+TVA.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Bine. 
Comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil. Are cineva observații, propuneri, 
întrebări? Aici Jancsó Éva nu va vota. Rog colegii să voteze.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și Cserey Zoltán este 
de acord cu proiectul de hotărâre nr. 7.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 7.” 
 Se votează cu 15 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Jancsó Éva), 
HOTĂRÂREA NR. 74/2025. 
 PUNCTUL VIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic de execuție al obiectivului de investiții „Lucrări de reabilitare termică la 
bl. 7, sc. A, B, C, D str. Romulus Cioflec, nr. 8”, și modificării și completării HCL nr. 
422/2022 privind aprobarea depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru 
reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul 
PNRR, C5-Valul renovării, apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare 
energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse 
riscului de sărăcie și excluziune socială, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba de un bloc cu 4 
scări și 80 de apartamente. Aici nici nu sunt balcoane. Sub geamuri au fost puse uscătoare 
de rufe. Proiectantul a găsit o soluție închisă, estetică, astfel valoarea totală estimată este de 
4.144.806 lei+TVA, valoarea totală eligibilă este de 3.347.436 lei+TVA, respectiv 
contribuția proprie, cheltuielile neeligibile sunt estimate la valoarea de 797.370 lei+TVA.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
„Mulțumesc. Comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil. Are cineva observații, 
propuneri, întrebări? Nu sunt, vă rog să votați.” 



 

 

 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Cserey Zoltán este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 8.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 8.” 
 Se votează cu 15 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 75/2025. 
 PUNCTUL IX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic de execuție al obiectivului de investiții „Lucrări de reabilitare termică la 
bl. 14, sc. A, B str. Romulus Cioflec nr. 12”, și modificării și completării HCL nr. 
422/2022 privind aprobarea depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru 
reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul 
PNRR, C5-Valul renovării, apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare 
energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse 
riscului de sărăcie și excluziune socială, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba de un bloc cu 
40 de apartamente. În acest caz este inclus închiderea balcoanelor. Valoarea totatlă 
estimată este de 2.799.034 lei+TVA, valoarea maximă eligibilă este de 2.057.688 lei+TVA. 
Valoarea cheltuielilor neeligibile sunt în cuantum de 741.345 lei+TVA.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
”Comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil. Are cineva observații, propuneri, 
întrebări? Dacă nu sunt, vă rog să votați.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Cserey Zoltán este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 9.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. 9.” 
 Se votează cu 15 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 76/2025. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
participării Liceului Tehnologic „Puskás Tivadar” la proiectul de finanțare Pas către job. 
Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Liceului Tehnologic 
„Puskás Tivadar” a depus proiectul de finanțare Pas către job pentru 270 de elevi. Acești 
elevi ar participa la o educație non-formală și informală, iar scopul este îmbunătățirea 
calității, a caracterului incluziv, a eficacității și a relevanței sistemelor de educație și 
formare pentru piața muncii. Durata programului este de 36 luni, iar valoarea totală este de 
2.465.360,06 lei, la care trebuie adaugată o contribuție proprie de 2%, cu care ar trebui să 
fim de acord, deci valoarea acesteia este de 49.307,22 lei. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): 
„Comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil. Are cineva observații, propuneri, 
întrebări la această propunere? Dacă nu sunt, vă rog să votați.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Cserey Zoltán este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. D1.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Keresztes László este de 
acord cu proiectul de hotărâre nr. D1.” 
 Se votează cu 14 pentru, 2 consilieri lipsesc de la vot (Csutak Tamás, Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 77/2025. 
 Domnul președinte de ședință CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Închei 



 

 

ședința extraordinară. Mulțumesc pentru prezență și ne întâlnim săptămâna viitoare la 
ședința ordinară. Sper să avem cvorum, pentru că va fi vacanță și să nu plecați cu toții la 
schi. Toate cele bune. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 februarie 2025. 
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